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    Rijeka,  29.09.2023. 

ZAPISNIK 
S 6. SJEDNICE VMO PEHLIN  

 
6. sjednica VMO Pehlin održana je 28. rujna 2023. (četvrtak) s početkom u 15,00 sati u 
prostorijama MO Pehlin, Pehlin 58. 

 
Sjednici su bili nazočni: 

 Darko Kauzlarić, predsjednik VMO 

 Ivan Bogdanić, zamjenik predsjednika VMO  

 Stjepan Horvat, član VMO 

 Lorena Pribanić, tajnica MO 
 
Sjednici nisu bili nazočni: 

 Aljoša Bratuša, član VMO 

 Marko Smojver, član VMO 
 
 

Usvajanje zapisnika sa 5. sjednice Vijeća MO Pehlin :  
Zapisnik je jednoglasno usvojen. 
 

 Sjednicu je otvorio predsjednik VMO i predložio slijedeći dnevni red: 
 

1. Komunalni prioriteti MO Pehlin 
2. Realizacija programske aktivnosti Dani MO Pehlin  
3. Dopisi i zamolbe 
4. Razno 

 
Dnevni red je prihvaćen. 
 
 

AD 1 
Predsjednik Vijeća otvorio je raspravu vezanu uz komunalne prioritete 2023. godine. Kako je 
Vijeće odustalo od stavke 21.25. mjestimična sanacija prometnice u Ulici Pletenci do spoja sa 
Ulicom Pehlin ,na prijedlog Rijeka-plusa, zbog planiranih radova KD Vodovoda i kanalizacije u 
ožujku 2024. godine, potrebno je Rijeka-plusu dostaviti zamjenske stavke. Jedan od prijedloga je 
sanacija pješačkih puteva prema Mistraž bari. Nakon što se obavi terenski sastanak i obilazak s 
referentima Rijeka-plusa donijeti će se zaključak.  
 
Zaključak: 
Vijeće je suglasno s predloženim.  
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AD 2 
Predsjednik je informirao nazočne kako teku pripreme za obilježavanje Dana MO Pehlin u tjednu 
do 2. do 7. listopada 2023. godine. Programska aktivnost odviti će se sukladno paniranom, te su 
između prisutnih članova dogovorena zaduženja vezana uz realizaciju programa. Programska 
aktivnost najavljena je Odsjeku za mjesnu samoupravu i zatražiti će se da se dio sredstava 
namijenjenih sportskim aktivnostima u sklopu programa Dani MO Pehlin utroši na reprezentaciju 
zbog povećanja troškova dok će se ostatak utrošiti za kupnju sportskih rekvizita koji će se 
podijeliti pobjedničkim ekipama. Predsjednik je predložio da se u sklopu Svečane sjednice kao 
priznaje za dugogdišnji rad podjele zahvalnice ravnatelju i domaru OŠ Pehlin koji su s početkom 
školske godine otišli u mirovinu. Također predložio je da se svim prijavljenima u program Birajmo 
njaljepšu okućnicu , balkon i prozor” podijele jednaki poklon bonovi. 
 
Zaključak: 
Vijeće je suglasno prijedlozima i traženom preraspodjelom.  
 
AD 3 

1. Vijeću mjesnog odbora obratila se mještanka iz Ćićarijske ulice vezano uz parking u ulici. 
Naime gospođa navodi da parkirna mjesta zauzimaju i neregistrirana i tehnički neispravna 
vozila, te su vozila često parkirana i na nogostup, te time onemogućuju prolaz pješacima.  

2. Vijeću mjesnog odbora obratila se stanovnica iz Ulice Pletenci sa zamolbom da se 
pokuša utjecati prema Gradu da se prilikom predstojećih radova KD vodovoda i 
kanalizacije u Ulici Pletenci izgradi nogostup kako bi se povećala sigurnost pješaka. 
 

Zaključak: 
1. Dopis će se uputiti Upravnom odjelu za komunalni sustav i promet, te Komunalnom i 

prometnom redarstvu sa zamolbom da u okviru svojih nadležnosti sagledaju 
problematiku.  

2. Dopis će se uputiti Upravnom odjelu za komunalni sustavi promet, te Rijeka-plusu da 
sagledaju mogućnost izgradnje nogostupa.  

 
AD 4 
Pod točkom razno predsjednik je izrazio negodovanje na dinamiku izvođenja radova na glavnoj 
prometnici kroz Pehlin, naime na sastanku održanom u KD Vodovodu i kanalizaciji sa 
predstavnicima investitora i izvođača rečeno je da će se prvi sloj asfalta na dionici od Biomatika 
prema autobusnoj satnici kod Birote postaviti do kraja rujna, ali to nije učinjeno.  
 
Zaključak 
Vijeće MO Pehlin zatražiti će očitovanje KD Vodovoda i kanalizacije vezano uz kašnjenje radova.  
 
 
 
Ovaj se zapisnik sastoji od dvije (2) stranice. 
Sjednica je završila u 17:00 sati. 
 
 
 
Zapisničar – referent za mjesnu samoupravu:                        Predsjednik VMO Pehlin 
 
                 Lorena Pribanić                                                              Darko Kauzlarić 


